
Verslag Jeugdraad 13 februari 2023: 

Aanwezig: Pieter (voorzitter), Victor (ondervoorzitter), Dries, Katrien, Hazel (Chiro Erps-

Kwerps), Marie, Aline, Fatou (Chiro Flurk), Tom (JoJo), Nele (speelplein), Rea, Kauan (Den 

Aap), Steffi, Laura (onafhankelijke), Milan, Seba (’t Excuus), Ann Vannerem (schepen), Mit 

(dienst Jeugd) 

Verontschuldigd: Marjon (Jeugd Rode Kruis), Dea, Shayan (Den Uyl), Toon, Luna (scouts 

Kortenberg), Mats (ondervoorzitter), Bram, Cedric (Chiro Erps-Kwerps), Jens (Chiro Flurk), 

Ronaldo (onafhankelijke) 

 Goedkeuring verslag jeugdraad januari 2023  

o Geen opmerkingen. Verslag goedgekeurd 

 

 Bezoek Marliese LOGO Oost-Brabant (intergemeentelijke preventiewerker) + 

uitleg rond vormingsdag rond (alcohol- en drug)preventie bij jongeren  

o Marliese legt eerst even uit wie ze is en wat ze precies doet.  

o Ze wil vooral bij de jeugdraad eens informeren of er bepaalde noden zijn bij de 

verenigingen rond specifieke thema’s bv. mentaal welzijn, drugs, roken, 

gezondheid…  

o Marliese geeft enkele voorbeeldthema’s die in andere gemeentes aan bod zijn 

gekomen (bv. conflicten vermijden, autisme 

o Input jeugdraad:  

 iets rond reageren op seksueel gedrag/vragen vanuit kinderen 

 groepsdruk/weerbaarheid (mensen die dingen doen die ze eigenlijk niet 

willen doen – of weten wanneer je grenzen moet respecteren) 

 groepsdruk rond drinken van alcohol 

 EHBO zeer specifiek voor fuiven/feestjes: wat doe je met iemand die 

teveel gedronken heeft, drugs genomen heeft… hoe ga je hiermee om?  

 Levensreddend handelen  

 Voordrinken op fuiven  

 Omgaan met sociale media  

o Is er duiding aanwezig in de groep/vereniging van hoe je daar als groep/leiding 

mee omgaat? Hebben jullie als jeugdvereniging daarrond voldoende richtlijnen 

of is hier meer nood aan (bv. door dit eens samen uit te werken)? Zijn er 

afspraken rond wanneer je ingrijpt en hoe je dit dan doet? 

 Jeugdraad geeft aan dat zo’n situaties op zich niet vaak voorvallen.  

o Het is vooral de bedoeling om hier als groep samen over na te denken en hier 

samen onze weg in te zoeken.  

o Marliese kan hierin ondersteunen indien gewenst.  

o Er lijkt precies toch een vraag om een vormingsdag te organiseren met onder 

andere EHBO, alcohol (voordrinken) en andere thema’s -> toch eens over 

nadenken? Timing begin oktober na leidingwissels. 

 Jeugdraad: nadenken welke specifieke thema’s we aan bod willen laten 

komen op deze vormingsdag 

o Generatie Rookvrij = kinderen zo rookvrij mogelijk laten opgroeien. Borden 

staan onder andere aan scholen en speeltuinen. Vraag aan elke roker om niet 

meer in het zicht van kinderen te roken. Belangrijk om als leiding er ook op te 

letten niet meer in het zicht van kinderen te roken en dit ook zo te 

communiceren naar ouders toe (communicatiemateriaal is aanwezig). 



 

 Klusjes update (alles op tijd doormailen) 

 

Dringende zaken mogen altijd gemaild worden naar 

gebouwenbeheer@kortenberg.be 

 

Nogmaals algemene oproep: mogen we nog eens vragen om de lichten en 

materialen niet te manipuleren/af te halen/af te plakken etc… 

 

o Nieuwe klusjes: 

  

o Chiro EK:  

 Spatwand in de keuken ontbreekt nog steeds 

 Industrieel afwasmachine: is niet aangesloten, neemt veel 

ruimte in en werkt niet. Graag aansluiten aub 

 Dampkap plaatsen aub (want er is een rookmelder in de 

keuken dus is het vaak lastig om zonder dampkap te koken) 

 Keukenraam is stuk (dit zijn open glasscherven – glas valt er 

soms nog uit als raam open en dicht gemaakt moet worden 

aangezien er geen dampkap is) 

 Gootje aan de nooddeur + pomp: lijkt terug verstopt te 

raken.  

 Verwarming blijft vollenbak draaien – is niet goed 

afgestemd. Veel verspilling.  

 

o Chiro Everberg:  

 Boiler gaf een foutmelding 

 

o Scouts Kortenberg: 

 Brandcentrale: meldingen  

 

o JH Den Aap:  

  Lampen van toiletten zijn nog steeds kapot.  

 

o JH ’t Excuus:  

 Brandalarmsysteem gaf foutmeldingen en piepte (zou aan 

brandcentrale van GC Colomba liggen) 

 Lampenkappen voor TL’s zijn nog niet in orde: gemeente 

ging deze voorzien zodat hier niet telkens een opmerking 

over gemaakt moet worden in de controleverslagen.  

 

o JH Den Uyl:  

 / 

 

o Jojo:  

 

Toer der verenigingen  

Chiro Erps-Kwerps 

mailto:gebouwenbeheer@kortenberg.be


 

o Aspileiding 

o Vriendjesdag – stip it 

o Lesvrije week  

 

Chiro Everberg 

o Drie koningen  

o Spaghettirestaurant  

o Drankstandje op Kortenberg Straalt 

o Aspileiding 

  

Scouts Kortenberg 

o  / 
 

JH Den Aap 

o /  

 

JH Den Uyl  

o / 
 

’t Excuus 

o / 

 

JoJo 

o Winterwandeling i.s.m. De Boemerang groot succes!  

 

Speelplein 

o / 

 

Jeugd Rode Kruis 

 

 

 Subsidie-aanvraag Chiro Flurk Everberg 

 

o Dienst Jeugd ontving vanuit Chiro Flurk Everberg een subsidie-aanvraag 

‘grootschalige jeugdevenementen’ voor hun Trailberg en Flurkse Feesten 

2023. Men vraagt een subsidie van 500 euro.  

o Nele licht de aanvraag toe: zie ook ingediende nota: 

https://drive.google.com/file/d/1UnFFdbwJbE0FG0Fb3dbAFalF89fFoG4T/vie

w  

o De aanvraag met overzicht van kosten en inkomsten en de uitleg waarvoor de 

aangevraagde subsidie zal aangewend worden, wordt bekeken op de jeugdraad.  

o Aan de jeugdraad om de aanvraag te overlopen en tevens te bespreken welk 

subsidiebedrag ze hier tegenover willen zetten. Het minimum per vereniging is 

100 euro, het maximum is 500 euro. 

o Dit evenement valt alvast binnen de voorwaarden van het subsidiereglement. 

https://drive.google.com/file/d/1UnFFdbwJbE0FG0Fb3dbAFalF89fFoG4T/view
https://drive.google.com/file/d/1UnFFdbwJbE0FG0Fb3dbAFalF89fFoG4T/view


o Jeugdraad bekijkt de aanvraag en stelt bijkomende vragen aan de organisatie. 

o Zijn er andere verenigingen van plan om ook een grootschalige subsidie aan te 

vragen (deze subsidiepost kent maximum 1.500 euro): 

 JoJo vzw voor Big Splash 

 Chiro Erps-Kwerps voor Late Night of iets anders (wordt nog bekeken)  

= maximum 3 events dus de beschikbare pot kan verdeeld worden en 

elk evenement kan daardoor het maximumbedrag van 500 euro 

ontvangen.  

o De jeugdraad stemt en beslist om voor dit evenement het bedrag van 500 euro 

toe te kennen.  

o Mit doet de verdere communicatie met de Chiro ter opvolging van dit 

dossiertje.  

 

 Samenwerking met ’t Festival  

o Pieter licht toe: de organisatie wil graag met gemeentes samenwerken om het 

bereik groter te maken. Kan in ruil voor shiften of inkom aan verminderd 

tarief, bus inleggen tussen Kortenberg en locatie…  

o Vraag dit eens na bij de achterban. We bekijken dit opnieuw op de volgende 

jeugdraad.  

 

 Lenteschoonmaak: oproep deelname als vereniging 

o Zie nieuwsbericht: https://www.kortenberg.be/grote-lenteschoonmaak-2023-

oproep-deelname-als-vereniging  

o Van za 11 tot zo 26 maart: zwerfvuil rapen in gemeente. Materiaal kan gratis 

aangevraagd worden.  

o Is misschien eens leuk als activiteit met de leden?  

 

 Platform ‘Aanstekers’ van studenten UCLL: ideeën posten in kader van 

charterdenkdag 11/03 

o Op de jeugdraad van december kwamen enkele studenten van UCLL langs om 

het online platform ‘Aanstekers’ voor te stellen.  

o Dienst participatie zou dit platform nu willen gebruiken om van jongeren (12+) 

ideeën te verzamelen in functie van de denk- en droomdag van de 

charterprincipes op 11/03. 

o Vraag aan de jeugdraad om hier vanavond al meteen wat ideeën op te 

posten zodat andere jongeren hierdoor geïnspireerd raken. Website: 

https://aanstekers.org  

-> dan Kortenberg intypen in het zoekveldje en krijg je drie opties -> je kan bij 

allen een ideetje posten.  

o Bijkomende vraag om het platform dan te delen op de 

Facebookpagina/Instagram van de jeugdraad met de oproep aan jongeren om 

hier ideeën te posten.  

o Derde vraag aan de jeugdbewegingen: oproep om met de leden die 12+ op 

zondagnamiddag hier ook eens tijd voor te maken.  

o Het platform kan en mag, naast het charter, ook gebruikt worden voor alle 

andere, vrijblijvende ideeën. Die mogen hier dus zeker ook op gepost worden. 

Ook de jeugdraad kan indien gewenst vragen deponeren waarover input 

gewenst is van een ‘bredere waaier van jongeren’, bv. in het kader van een 

advies of de verkiezingen of dergelijke.  

 

https://www.kortenberg.be/grote-lenteschoonmaak-2023-oproep-deelname-als-vereniging
https://www.kortenberg.be/grote-lenteschoonmaak-2023-oproep-deelname-als-vereniging
https://aanstekers.org/


 Varia 

 

o Terugkoppeling Kindergemeenteraad  

 Op de Kindergemeenteraad van 25 januari stond het thema sport op de 

agenda. Dit thema werd behandeld door een rondgang op de 

Colombasite. Per sportaccommodatie werd(en) er één of meerdere 

vragen gesteld. Er werd ook informatie teruggekoppeld vanuit de 

sportdienst. De rode draad doorheen de vragen was: “Wat zouden de 

kinderen uit Kortenberg adviseren aan het gemeentebestuur rond dit 

onderwerp?”. 

 Het uitgebreide verslag met de adviezen van de kinderen zal als bijlage 

aan dit verslag toegevoegd worden.  

 

o Jaks: Voor 20/02 online invulformulier fiksen voor de maand april. Zie: 

https://www.kortenberg.be/artikel-infoblad-aanleveren 
 

o Volgende jeugdraad + bij wie (lokalencontrole):  

 Dinsdag 7 maart bij scouts (?) 

 Er komt nog een doodle voor een jeugdraad eind maart (want begin 

april is paasvakantie en moeilijker om samen te komen) 

 

o Datum Lentebar bepalen 

 E 

 r wordt voor gekozen dit niet te organiseren.  

 

o Wat gaat iedereen doen komende weken?  

 Aap: 17/02: Aapreski  

 Flurk: 20/02:  burenoverleg + 25/02-26/02: Winterrestaurant 

 Erps: 18/02: Aspifuif + 25/03: Aspiquiz  

 JoJo: 18/02: Carnavalsfeest + 22/02: Cluedo in de Bib 

 

o Varia 

 Hopelijk heeft iedereen goede examens gehad!  

 Energiefactuur van Den Aap was heel erg hoog: is dit bij anderen ook 

zo? Dit zou wel kunnen aangezien de prijzen heel erg zijn gestegen. 

Check voor de zekerheid eens het gebruik van 2022 met dat van 2021 

 Is het nog een ding dat de jeugdraadleden gratis binnen mogen op een 

evenement? Dit is wel degelijk een ding. 

 Eind januari had Flurk een quiz in OC Oud Gemeentehuis: 

stopcontacten zijn uitgevallen aan één kant van de zaal. Hierdoor is de 

luidspreker stuk gegaan. Chiro heeft reparatiekosten betaald. Ligt dit 

aan de zaal (stopcontacten versleten) of sloten we teveel wattage aan? 

Zaak voor verzekering of niet?  

 Doe-meter invullen: Tom post de invullink in de Messengergroep.  

 

 

 

 

 

https://www.kortenberg.be/artikel-infoblad-aanleveren
https://www.kortenberg.be/artikel-infoblad-aanleveren


Volgende jeugdraad: dinsdag 7 maart bij de scouts (?) 

 

 

  



Bijlage: verslag kindergemeenteraad 25 januari 
 
Op de Kindergemeenteraad stond het thema sport op de agenda. Dit thema werd behandeld 
door een rondgang op de Colombasite. Per sportaccomodatie werd er één of meerdere vragen 
gesteld. Er werd ook informatie teruggekoppeld vanuit de sportdienst. De rode draad 
doorheen de vragen was: “Wat zouden de kinderen uit Kortenberg adviseren aan het 
gemeentebestuur rond dit onderwerp?”.  
Hieronder een overzicht:  
 
1. Locatie: kleedkamers - Thema: Sportondersteuning  
 
Vragen:  
Wat ontbreekt er volgens de kinderen uit Kortenberg aan sportondersteuning?  
Wat vinden de kinderen uit Kortenberg van het aanbod van de automaten die gevestigd zijn 
in de zithoek van Colomba?  
Antwoorden:  
- Deuren (eventueel zonder slot) toevoegen tussen de kleedkamer en de douches, zodat de 
verschillende groepen die in beide kleedkamers zitten geen zicht hebben op elkaar. Dit 
verhoogt het privacygevoel;  

- Ook gezonde snacks (bijvoorbeeld fruit en groenten) voorzien in de automaten;  

- Een mogelijkheid tot goedkopere producten voorzien voor personen/gezinnen die het 
financieel moeilijker hebben.  
 
2. Locatie: Sporthal - Thema: Sportaanbod  
 
Vragen:  
Wat vinden de kinderen van Kortenberg van het huidige sportaanbod?  
Wat ontbreekt er?  
Antwoorden:  
- Meer recreatieve basketbalvelden voorzien. De velden die momenteel gebruikt worden zijn 
vaak overbevolkt, waardoor het voor kinderen minder aangenaam is om hiertussen te 
sporten;  

- Een sportvereniging oprichten of een vast aanbod voorzien tijdens het schooljaar voor 
veldrijden of mountainbiken;  

- Een (mini-)voetbaltoernooi organiseren waarbij kinderen zelf hun ploegen kunnen 
samenstellen met vrienden en kunnen strijden tegen elkaar.  
 
3. Locatie: Voetbalveld - Thema: Voetbal  
 
Vragen:  
Groot Kortenberg heeft twee voetbalvelden: In centrum Kortenberg en in Everberg. Er zijn 
voetbalploegen die afwisselen tussen deze velden.  
Wat zijn de voordelen van twee velden?  
Wat zijn de nadelen van twee velden?  
Antwoorden:  
- Het is positief dat er twee velden zijn, want dan zijn er voldoende plaatsen om te kunnen 
voetballen. Anders zou één veld overbevraagd zijn;  

- Het onderhoud van twee velden vraagt meer werk en meer geld;  

- Het is positief om het verschil tussen kunstgras en een gewoon grasveld te leren kennen;  
 



 
- Het kunstgras van het veld in Kortenberg heeft de voorkeur van de kinderen, want je wordt 
er minder vuil en het is minder pijnlijk. Het grasveld in Everberg is minder goed 
onderhouden en vuiler bij slecht weer.  
 
4. Locatie: petanquehal - Thema: Sportinfrastructuur  
 
Vraag:  
Wat zouden de kinderen uit Kortenberg adviseren aan het gemeentebestuur rond 
sportinfrastructuur?  
Antwoorden:  
- Minder verboden graffiti en meer georganiseerde graffiti-afbeeldingen (zoals bijvoorbeeld 
tekening op sporthal Colomba);  

- Een muur of plek voorzien waar er vrij graffiti kan gespoten worden;  

- Een klimmuur voorzien.  
 
5. Locatie: skatepark - Thema: Netheid / afval  
 
Vragen:  
Netheid/afval is een groot probleem aan en rondom het skatepark. Wat zouden de kinderen 
van Kortenberg adviseren aan de gemeente om dit aan te pakken?  
Antwoorden:  
- Vaker een politiepatrouille laten langskomen, want momenteel is het ook onder de kinderen 
gekend dat a het skatepark drugs verhandeld worden;  

- Meer camera’s laten plaatsen. Als dit een te grote kost is, dan niet-werkende/fictieve 
camera’s hangen die afschrikken;  

- Een reglement opmaken dat ophangt en waar de gebruikers van het skatepark zich aan 
moeten houden. Bijvoorbeeld: Haal voor of na het skaten het onnodige materiaal weg van de 
obstakels.  
 
6. Locatie: Looppiste - Thema: Masterplan Colomba  
 
Op deze locatie werden geen vragen gesteld over bovengenoemd thema, aangezien er in het 

verleden reeds bevragingen zijn geweest bij de bevolking rond het masterplan. Het ontwerp 

van het masterplan is reeds te ver gevorderd om nog grote aanpassingen te maken. De 

sportdienst lichtte de kindergemeenteraadsleden in over de plannen. 


